
Interpellation till kultur- och fritidsnämndens
ordförande Sivert Åkerljung (KD) gällande
investering i konstgräsplaner från Miljöpartiet de
gröna

Enligt den europeiska kemikaliemyndigheten (ECHA) orsakar
konstgräsplaner utsläpp på 16 000 ton mikroplast/år. I ett
lagförslag inom EU planeras gummigranulat att förbjudas
med en utfasning om 6 år. I Sverige har vi utsläpp av
mikroplaster på 500 ton/år från konstgräsplaner enligt
Naturvårdsverket. Varje plan släpper ut mellan 1-8 ton
beroende på saneringsåtgärder.

I budgeten för kultur- och fritidsnämnden planeras att
investera 5 miljoner kr i år och 19 miljoner totalt de närmsta
åren i våra konstgräsplaner.

Nu är det inte bara av hänsyn till att minimera våra utsläpp
av mikroplast utan även pengar kommer gå förlorade om vi
investerar fel och gummigranulat snart förbjuds.

Med anledning av ovanstående undrar Miljöpartiet de gröna:

● Vilket typ av granulat kommer användas på planen för Träkvistavallen som ni lägger
en investering i år och de övriga konstgräsplanerna i kommunen?

● Finns det någon plan för att fasa ut befintliga gummigranulat från våra
konstgräsplaner och hur ser den då ut?

● Vilka aktiva åtgärder genomförs för att minska spridningen av gummigranulat och
mikroplaster från våra konstgräsplaner?
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